

To The Bank of East Asia, Limited ("BEA")  
致：東亞銀行有限公司(「東亞銀行」)

Date  
日期：\_\_\_\_\_

### Change of Trading Channels for Investment Services 更改投資服務之交易途徑

Account Type  
戶口類別：\_\_\_\_\_

Account No.  
戶口號碼：\_\_\_\_\_

Account Name  
戶口名稱：\_\_\_\_\_

I/We hereby request BEA to add/suspend the following service(s) with effect from  
本人(等)茲要求東亞銀行將由\_\_\_\_\_起增加/暫停以下服務：

Add 增加	Suspend 暫停	For Securities Account 適用於證券賬戶
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Stock Investment Hotline 股票投資專線
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Stock trading through the Internet 透過互聯網買賣股票
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	• Real-time Stock Price Quotes Service: 即時股票報價服務： - Per Quote Access 每項報價
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	- Continuous Access 連續報價
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Stock trading through mobile phone (Note: BEA Online must be activated and setting a mobile password via BEA Mobile or BEA Online is required) 透過流動電話買賣股票(注意：須先啟動東亞網上銀行及於東亞手機銀行或東亞網上銀行建立流動理財密碼)
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	• Real-time Stock Price Quotes Service: 即時股票報價服務： - Per Quote Access 每項報價
Add 增加	Suspend 暫停	For Linked Deposit Account 適用於掛鈎存款賬戶
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Trading service for Linked Deposit Account through the Internet 網上交易處理掛鈎存款賬戶 Declaration 聲明 I/We acknowledge and agree that there is no daily transaction limit for online Linked Deposit transactions and further agree to observe and be bound by the terms and conditions of the Linked Deposit. 本人(等)確認及同意網上掛鈎存款交易並沒有設定每日交易限額及同意遵守及受掛鈎存款之條款及細則約束。
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	Others 其他 _____

I/We have understood and hereby accept the risks or any associated potential risks when conducting transactions through different electronic channels (if applicable).

本人(等)已明瞭及願意承擔一切因透過不同之電子途徑(如適用)進行交易而引致之風險或任何潛在風險。

I/We have read and understood the terms and conditions provided in Clause 14 of the Bank Product and Service Conditions (set out in the SupremeGold Account / Supreme Account / BEA GOAL / i-Account Terms and Conditions) regarding the subscription of Real-time Stock Price Quotes Service and hereby agree to observe and be bound by them.

本人(等)已細閱並明瞭銀行產品及服務條款第14條所列有關即時股票報價服務之條款及細則(詳載於顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account條款及細則)並同意遵守及受其約束。



Signature(s) of Customer(s) 客戶簽署

(Please use the signature(s) on record at the Bank 請用留存本行記錄之印鑑簽署)

Notes 附註：

- BEA requires one working day for processing of the related instruction(s).  
東亞銀行需要一個工作天時間處理有關指示。
- For all charges related to the above services, please refer to the Bank Charges Guidebook or visit www.hkbea.com.  
所有有關上述服務之收費，請參照銀行收費指南或瀏覽www.hkbea.com。

For Bank Use Only 銀行專用							
Branch		GAOD					
Linked Deposit		Intertrade System		Real Time Quotes			
Updated by	Checked by	Updated by	Checked by	Updated by	Approved by	Service Commencement/ Termination Date	Charges Effective Date